
Klasa: 003 -061 19-03 I 0I
Urbroj : 251 -121 -07 -19-6
Zagreb, 09.srpnj a 2019 .

Zapisnik

11" sjednice Skolskog odbora, odrianeu utorak 09.srpnja 20Ig.godine, s podetkom u 16,00
sati"

Prisutni: g. Konrad Pu5karii, g. Darko Bendi6, gdaVesna paiijan, g. Velimir ostoji6, gda
Mljda Kovad , gda Vlasta Sori6 i g. Dragi Zenko,ravnateljicer Silvana Galinovii i tajnica
SnjeZana Kundih - zapisnidar.

Predsjednik SO pozdravlja prisutne i predla?e dnevni red:
1. Usvajanje Zapisnika 10. sjednice SO
2. Usvajanje polugodi5njeg financrjskog izvje5taja (period 01"01.-30.0 6.2019.)3. Suglasnost na odluku o otpisu knjiga iz skolsie kn;iiznice, trali se4' Kadrovska pitanja - zamjenara.dnih mjesta na neodredeno puno radno vrijeme,

prethodna suglasnost moli se
5. Razncr

Ravnateljicapredlal'e dopunu dnevnog reda tako da todka 5. gllasi: Izbor izvoda(aradova-
poslovi lidenje prostora - stepeni5te od prizemlja prema podrurnskom prostoru, kuhinja,
blagovaonica i ostali prostori u podrumu tgrud", atolki6.Ra:zno

Prijedlog ravnateljice je jednoglasno usvojen te dnevni red glasi:je jednoglasno usvojen.1. Usvajanje Zapisnika 10. sjednice SO
2. Usvajanje polugodisnjeg financrjskog izvjestaja (period 01.01.-30.0 6.2019.)3" Suglar;nost na odluku o otpisu knjiga iz skolsie knjii;nice, traLi se4' Kadrovska pitanja_ zamjenaradnih mjesta na neoiredeno puno radno vrijeme,

prethodna suglasnost moli se
5' Izbor izvod'ataradova- poslovi lidenje prostora - stepeniste od prizemlja prema

podrumskom prostoru, kuhinja, blagovaonica i ostali:prostori u podrumu zgrade,
suglasnost traLi se

6. Razno
Ovakav, dopunj eni dnevni red j e j ednoglasno usvoj en.

ad.l. Zapisnik I 0. sjednice SO 3e jednoglasno usvojen.

3d'2t Ravlateljica je ukratko prezentirala prisutnim dlanovima PolugodiSnji izvje5taj o
izvrsenju financijskog plana zaperiod,O1.01.-30.0 6.2019. godi'e., toil se nakon
provedene diskr-rsije daje na usvajanje.
Zakljuiak: Jednoglasno se usvaja Polugodi5nji financijski izvjestaj za period 01.01.-
30.06"2019.

ad 3. Suglasnost na.Odluku o otpisu knjiqa iz Skolske knjiZnice - Ravnateljica Skole je
izvijestila da je l?ovj.erenstvo zareviziiufonda Skolske kojiz.ri.", irLenovano na sjednici So -30.05.2018' godine izvrsilo revizljutijekom perioda oO o+.oe .O a Ig.l2.201g. godine, te
zakljudilo da se predlaZe otpis 791 svezaka zbogdotrajalosti, ken i 29 svezaklkoje se nalaze
u evidenciji a ne postoje u knjiZnici (izgubljene, nestaie).
Nakon takvog olpisa knjiZnidni fond Skolske knjiZnice bi iznosi 5521 sveska.
Moli se suglasnost na naprijed navedeno.



Zakljuiak: Jednoglasno se us'vaja prijedlog Povjerenstva zarcviziju fonda Skolske knjiZnice
OS MiroslavaKrIeLe o dono5enju Odluke o otpisu knjiga iz Skolske knjiZnice, u skladu s

prij edlo gom Povj erenstv a za r evizij u fonda Skolske knj iZnice.

ad.4. Kadrovska pitanja * zam.jenaradnih mjesta na neodredeno puno radno vrijeme,
prethodna suglasnost moli se

Ravnatelj ic a je upoznala p risutne s prij edlogom da uditelj rce razredne nastave - Andrej a
Juridev koja je radila u PB i Tamara Bendii, koja je radila na radnom mjestu uditeljice
razredne nastave - zamJene radna mjesta tako da uditeljica Tamara Bendii radi u produZenom
boravku, a Andreja .Juride'v u razrednoj nastavi - od podetka Skolske godine 2019120..
Uditeljice su i do sada radile paralelno u istom razrednom odjeljenju, arazlog zamjene je Sto
je uditeljicaTamara Bendid pred mirovinom i zbog destih izostanaka s nastave zbog bolovanja
tijekom prethodnog perioda. Ravnateljica smatra da bi se udenici lakSe, u produZenom
boravku, prilagodavali udestalim promjene uditelja nazamjenl nego u nastavi,
Obje uditeljice su suglasne s ruLvedenom promjenom radnih mjesta, obje uditeljice imaju
Ugovore o radu na neodre<Ieno, puno radno vrijeme.

Sindikalna povjerenica/predstavnica RV gda Vlasta Sorii se javila zarije(, i Zeli istaknuti da
nema ni5ta protiv navedene zamjene radnih mjesta, ali smatra kako se ravnateljica, pnje
dono5enja odluke valne zapolol,aj radnika, pa tako i u ovoj situaciji zamJenaradnih mjesta
morala savjetovati s radnidkim vije6em, kao i dostaviti podatke vaLne za dono5enje ovakve
odluke. Gda Vlasta Sori6 istide da su pojedine uditeljice bile nezadovoljne odlukom
ravnateljice. Takoder smatra da je ravnateljica duLnapridrLavatr se i provodittZakono radu,
vezano uz dlanke 149"i 150. gdje se nalaze Obveze obavjeS6ivanjai Obveze savjetovanja
prije dono5enja odluke, a bududi da su pitanj a zapoiljavanja (razvoj i politika zapo5ljavanja)
vrlo vaLna za svakog pojedinog zaposlenika,valnoje voditi raduna o zakonskim regulama i
po5tivanju radnoga prava. Arg'anizacljarada itekako utjede na gospodarski i socijalni poloZaj
radnika te je stoga vaLna komunikacija poslodavca i radnidkog vije6nika dime se osigurava
korektna informiranost svih dj elatnika.

G. V. Ostoji6 pita jeli prigovor nezadovoljnih uditeljica predan pismeno, na Sto je odgovoreno
da nije. Obzirom da pismeni prigovor nije upu6en predstavnici RV, a ni na SO dlanovi SO
pitaju ravnateljicu jesu li predloZene uditeljice suglasne sa zamjenom radnih mjesta na Sto
ravnateljica odgovara da jesu, te da joj se na ovu Odluku nitko od ostalih uditeljica razredne
nastave nfe Laho"

Obzirom na naprijed navedeno i nakon provedene diskusije daje se gore nave<leni prijedlog o
zamJenr radnih mjesta, na glaszmje.

Zakljuiak: Jednoglasno se usvaja prijedlog o zamjeni radnih mjesta, obzirom da su obje
uditeljice suglasne, tako da 6e od 01.09.2019. uditeljica TamaraBendi6 raditi po Ugovoru o
radu na neodredeno, puno radno vrijeme na radnom mjestu uditeljice u produZenom boravku,
a uditeljica Andreja Juridev po Ugovoru o radu na neodredeno puno radno vrijeme na radnom
mj estu uditelj ice razredne nasteLve.

ad.5.) Ravnateljicaupoznaje prisutne s namjerom da se tijekom ljetnih mjeseci uredi unutarnji
prostor od stubi5ta u prizemlju koje vodi prema podrumskom prostoru zgrade r,r kojem se

nalazi Skolska kuhinja, blagovaonica, spremi5te i ostale prostorije. Obzirom da. se radi o
podrumskom prostoru u kojem je prisutan problem vlage, ai da isti nije duZni niz godina
strudno uredivan, potrebni su sttrudni soboslikarski radovi - skidanje stare farbe djelomidno



kao i strudna obradazidova. obziromda radovi pristigrih ponudada prelazeiznos od20'000'00 kn ravnateljicapredstavlja pristigle tri-p;;;;;j;vodada itraLisuglasnost da seradovi ponude najpov-oljnil.- ponua"e" 5tr-*ie i"t.ri:.ri:.a.o.o. osim sto je najpovoljniji,zanavedenog izvodada se dobila i preporuka skora u kojima je ve6 radio.Zakljuiak Jednoglasno se usvaja prijedlog ravnat"tli"l i o":r odobrenje na izbor izvodada -Kramarii interijeri j'd'o.o za sobtsfikarskeiadov" ,ru ,tuuistu prema podrumskom prostorukao i podrumski prostor u kojem se nalaziskolska r.Ji":"i ostale prostorije.

ad.6.) Pod todkom razno nije bilo pitanjani prijedloga.

Sjednica je zavrlilau 17,30. sati.

Zapisnif,ar:fr1

SnjeZana M'h
Predsjendik SO:




